

## ACI Awarded ISO 9001, ISO 14001 and OHSAS 18001, ISO 50001 Certificates to Architectural Services Department – The Government of the Hong Kong Special Administrative Region



Accredited Certification International Limited (ACI) has recently awarded the ISO 9001, ISO 14001, OHSAS 18001, ISO 50001 certification to ASD with the scope of "Plan, design, procure, maintain facilities and advise professionally".

Architectural Services Department (ASD), The Government of the Hong Kong Special Administrative Region (HKSAR), performs three core functions in relation to Government-owned and Government-funded facilities in the following program areas: monitoring and advisory services, Facilities maintenance and facilities development.

Architectural Services Department is implementing all these management systems which help her continued to serve and care for community by enriching the living environment through quality professional service. By adopting a systematic approach that to implement more efficient working practices for better organization's performance enhancement and achieving higher customer satisfaction.

ACI offers high-level expertise in assessment, verification and certification for various industries, and to serve commercial clients, governments and international institutions. Talk to us to find out how we can help you understand the requirements for achieving ISO 9001, 14001, OHSAS 18001 and ISO 50001 Accredited Certification.

### 迎新天地

## 建築署 - 香港特別行政區政府 获 ACI 颁发 ISO 9001, ISO 14001 和 OHSAS 18001 管理体系证书



國際認可認證有限公司 (ACI) 近日向建築署-香港特別行政區政府 (下稱建築署) 頒發了 ISO 9001, ISO 14001, OHSAS 18001 及 ISO 50001 管理體系證書, 認證範圍是 "規劃, 設計, 採購, 維護設施和專業諮詢"。

建築署為政府擁有或資助興建的設施提供三種主要服務: 執行監察及諮詢服務, 設施保養及設施發展。

建築署正在實施上述管理制度, 以幫助她服務社會, 關顧社群, 提供優質專業服務, 提升生活環境質素。採用有系統化的方法, 以實踐有效工作的方式, 提高公司效率, 以及提高客戶滿意度。

作為一站式全面品質服務的領導者, ACI 為各行業提供評估、核查和認證方面的高水平專業知識, 為商業客戶, 政府和國際機構服務。如若想獲得有關我們專業服務的詳細資訊, 請與我們聯繫。

